
Likstammens Miljövänner 

 

Årsmöte 2021-07-03 
Mötet hölls på Timmermon och startade kl. 13.00 

 

1. Årsmötet öppnandes 

2. Dagordning godkännandes. 

3. Till mötesordförande valdes Olof Lindén. 

4. Till protokollförare valdes Katarina Skärlund. 

5. Till rösträknare, tillika justerare, valdes Mira Rawet och Maud Ekarna. 

6. Årsmötet konstaterades ha blivit i stadgeenlig ordning utlyst. 

7. Röstlängden fastställdes. 

8. Styrelsens årsredovisning lästes upp av föreningens ordförande, Olof Lindén. (Bilaga 1) 

9. Revisorernas berättelse lästes upp av Dag Forsselius. Ett stort tack riktades till styrelsen och till 

Sven Jakobsson och Stefan Silfverblad för arbetet med Vedaån-projektet. (Bilaga 2) 

10. Balans- och resultaträkning föredrogs av Olof Lindén och godkändes av årsmötet. (Bilaga 3) 

11. Styrelsens förslag om resultatdisposition godkändes.  

12. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2020. 

13. att medlemsavgiften för 2022 ska var oförändrad, dvs. 100 kr för medlem, 200 kr för familj, 300 

kr för fastighet. 

14. Olof Linden, som valdes till ordförande för två år vid årsmötet 2020, kvarstår som ordförande. 

15. Valberedningen föreslog omval av styrelsemedlemmarna Cecilia Kullberg, Robin Pettersson och 

Katarina Skärlund för en tid av 2 år. Förslaget antogs av årsmötet. Övriga styrelseledamöter, Olle 

Grönberg och Thomas Kronqvist, valdes för en period av två år vid förra årsmötet. 

16. Revisorerna Dag och Ingmar Lindqvist kvarstår. De valdes vid årsmötet 2020 för en period av 2 

år. 

17. Valberedning Stefan Silfverblad och Hans Rydén omvaldes för en period av två år. Britta Sunde-

lin kvarstår som ledamot i valberedningen. Hon valdes för en tid av 2 år vid årsmötet 2020. 

18. Inga ärenden från medlemmarna hade inkommit. 

19. Övriga frågor.  

-Stefan Silverblad rapporterade om Vedaån-projektet. Länsstyrelsen anser att det inskickade un-

derlaget har en hög kvalitet och att det finns möjlighet att få ekonomiskt stöd för fortsatt arbete. En 

förutsättning för projektet är att det godkänns av samtliga berörda markägare. Just nu pågår diskuss-

ioner med markägarna.  

-Olof Lindén rapporterade om kopparhalterna i de fiskar från Likstammen som föreningen provfis-

kade 2019 och 2020 och skickade till analys. Kopparhalterna var höga jämfört med fiskar från andra 



områden som analyserades samtidigt. Men enligt Livsmedelsverkets hemsida ligger värdena inom 

normalvärden för fisk. 

-Olle Grönberg berättade om kommande och planerade aktiviteter: 7 augusti slåtter vid Grindviks 

kvarn, 28 augusti fladdermusexkursion. Planerade är cykeltur Likstammen runt, fler vandringar och 

föredrag om Likstammensområdets geologi. 

-Styrelsen kommer att sätta upp skyltar med information om föreningen vid badstränder och lik-

nande platser runt Likstammen. 

-Stefan Silfverblad berättade att Länsstyrelsen håller på att färdigställa ett nytt naturreservat på Lik-

stammens östra sida. Tillsammans med de två reservat som redan finns där blir det ca 1000 ha sam-

manhängande skogsreservat. 

20. Ordförande avslutade mötet och tackade alla som deltagit. 

 

 

Protokollet justeras 

 

............................................................ .......................................................... 

Mira Rawet     Maud Ekarna 



Likstammens Miljövänner 
 

Styrelsens Årsrapport, juni 2020 – 2021 
 
Vädret i vår vackra trakt under perioden sedan vårt senaste årsmöte har varit 
variabelt. Juni månads hetta förbyttes till kyla i juli varefter följde extrem hetta i 
augusti och även hösten var varm, molnig och nederbördsrik. Vi fick en del kyla 
och snö i vintras, och några perioder av värme under våren 2021, men 
aprilvädret dominerade även maj som var kylig. Under våren fortsatte regnandet 
och Likstammen har nu högre vattenstånd än vi sett på länge. Dessutom, nu i 
början av juni står det vatten i alla våtmarker kring sjön liksom på låglänta åkrar, 
hagar och skogar. Vedaån liknar mest en liten norrlandsälv.  
 
Trots kylan under våren kom de flesta flyttfåglar ungefär som de brukar. 
Inventeringar som utförts av lom och gjuse visar att vi har närmare 10 par lom i 
sjön men gjusebeståndet har gått ner. Endast 3 säkra häckningar har 
konstaterats (juni 2021).  
 
Året som gått har präglats av pandemin och vi har inte kunnat hålla några 
inomhusaktiviteter men istället har antalet utomhusaktiviteter varit något flera 
än normalt. Det är mycket glädjande att notera att många medlemmar sluter upp 
vid våra aktiviteter. Vi har ofta omkring 30 deltagare, vilket gör att vi i vissa fall 
får dela upp oss i flera grupper. Årsmötet 2020 hölls utomhus den 27 juni på 
Torpesta under den värsta värmeböljan. Under resten av 2020 och första halvan 
av 2021 hann vi med följande (detaljerade redogörelser för dessa aktiviteter 
finns på hemsidan): 
 

- Sedvanlig slåtter (i 28 gradig värme) vid Grindvik hölls den 8 augusti.  
 

- Exkursion för att undersöka spindelfaunan vid Torpesta kvarn den 5 
september (Kajsa Mellbrand från Länsstyrelsen var exkursionsledare).  
 

- Etapp 5 av Likstammen Runt, skedde den 26 september. (Helen 
Fredriksson var ledare). Vandringen gick från Dalsjö mot Fräkenvassen.  
 

- Etapp 6 av Likstammen Runt - vandring i Axala-trakten hölls den 17 
oktober. Vandringen leddes av Sture Larsson. 
 

- Redovisning av planen för restaurering av Vedaån skedde vid Norrstugan 
den 7 november. Sven Jakobsson och Stefan Silfverblad redogjorde för 
resultaten av arbete.  
 

- Viltspårning genomfördes den 30 januari under ledning av Alf Lettesjö. 
Spårningen startade vid Fagermon.  

 

Bilaga 1



- Vinterns ugglesafari inträffade 13 mars. Cilla Kullberg och Olle Grönberg 
ledde varsin grupp medlemmar.  
 

- Fladdermössen i Sörmland. 10 april. Heather Wood, doktorand vid 
Stockholms universitet, höll ett digitalt föredrag.  

 
Styrelsen har sedan förra årsmötet haft flera styrelsemöten (protokoll finns på 
Miljövännernas hemsida). Som tidigare år har styrelsen tillsammans med 
medlemmar haft kontakter med Länsstyrelsen, Holmen Skog och Jägarförbundet 
om miljöskyddsarbetet i Likstammens Naturrike samt för att sprida kunskap om 
föreningens arbete. Föreningens projekt miljörestaurering av Vedaån 
resulterade i en rapport bestående av en del som behandlar åns nuvarande 
status med rekommendationer om åtgärder för att restaurera ån så att 
biodiversiteten gynnas. En annan del av rapporten behandlar kulturminnen, och 
en tredje del beskriver fisk och fiskvandring. Dessutom filmades ån med hjälp av 
drönare. Rapporterna och filmen finns på hemsidan. Under sommaren och 
hösten kommer vi att försöka få med markägarna på att gå vidare och genomföra 
de insatser som rapporten beskriver. Om detta lyckas kommer en ansökan att 
skickas in till Länsstyrelsen i slutet av 2021. Föreningens arbete med Vedaån-
utredningen har genomförts av medlemmarna Sven Jakobsson och Stefan 
Silfverblad för vars insatser föreningen är stort tack skyldig.  
 
Föreningens medlemsantal är ungefär 190.  Saldot på föreningens konto nu i 
början av juni 2021 är ca 66,000 kr.  
 
Styrelsen för Likstammens Miljövänner 
 
 
Olof Lindén 
(Ordförande) 
 
 
Thomas Kronqvist, Cecilia Kullberg, Robin Pettersson, Katarina Skärlund, Olle 
Grönberg  (Ledamöter) 



Bilaga 2



Balansräkning 2020

Not 20-12-31 19-12-31

Belopp i kronor

Tillgångar

Anläggningstillgångar 0 0

Summa anläggningstillgångar 0 0

Omsättningstillgångar 0 0
Kortfristiga fordringar 0 0
Kassa och bank 67187 39656

Summa omsättningstillgångar 67187 39656

Summa tillgångar 67187 39656

Eget kapital och skulder

Eget kapital

Balanserat resultat 39656 36576
Årets resultat 27531 3080

Summa eget kapital 67187 39656

Kortfristiga skulder 0 0

Summa eget kapital och skulder 67187 39656

Ställda säkerheter inga inga

Ansvarsförbindelser inga inga

Noter med redovisningsprinciper och bokslutskommentarer
Belopp i kronor om inget annat anges

1 Avgifter för föreningens domän och hemsida, avrundat belopp

Allmänna redovisningsprinciper
Årsbokslut har upprättats enligt Årsredovisningslagen.

Förslag till vinstdisposition

Från föregående år balanserat resultat 39656

Årets vinst 27531

Vinstmedel till förfogande 67187

Förslag till disposition

Balanseras i ny räkning 67187

Sida 1

Bilaga 3



Resultaträkning 2020

Not 20-12-31 19-12-31

Belopp i kronor

Föreningens intäkter:

Medlemsavgifter 13400 12300

Gåvor:
LOVA-bidrag, Länstyrelsen 136000

Summa intäkter 149400 12300

Föreningens kostnader:

Hemsida24 1 -3021 -2721
Telefonmöte telia 0 -491
Kaffe och bullar, föreningsmöte 0 -1046
Presnter till föreläsare 0 -500
Bankavgift -900 -900
Miljöpris Skimra -3562
Bärbar PA, Totalljud -1520
Projekt Levande Vedaån
Drönarinventering Vedaån, J Pettersson -14568
Kulturmiljöinvent. Vedaån, Almunga AB -50000
Biotopkartering, Sportfiskarna -50000
Resekostnader Sven Jacobsson -960
Resekostnader, Stefan Silfverblad -900
Summa kostnader -121869 -9220

Rörelseresultat 27531 3080

Resultat från finansiella poster:
Ränteintäkter – föreningskonto 0 0
Räntekostnader 0 0

Resultat efter finansiella poster 27531 3080

Årets resultat 2 27531 3080

Not 1 Avrundat belopp
Not 2 Av årets resultat hänför sig 7959 kr till föreningsverksamheten och 19572 kr till Projekt Levande Vedaån.

Sida 2


